Community Bulletin



No 6/23 14 July 2023

The Word of God

I am gentle and humble of heart. Matthew 11:25-30

Jesus exclaimed, 'I bless you, Father, Lord of heaven and of earth, for hiding these things from the learned and the clever and revealing them to mere children. Yes, Father, for that is what it pleased you to do. Everything has been entrusted to me by my Father; and no one knows the Son except the Father, just as no one knows the Father except the Son and those to whom the Son chooses to reveal him.

Come to me, all you who labour and are overburdened, and I will give you rest. Shoulder my yoke and learn from me, for I am gentle and humble in heart, and you will find rest for your souls. Yes, my yoke is easy and my burden light.'

Loving God,

We recognise that we often try to carry the weight of our burdens alone, forgetting that you stand ready to bear them for us.

Help us to remember the words of Jesus, who assured us that your yoke is easy and your burden is light.

Help us to release our grip on the worries that consume us and to place our trust in you completely.

Thank you for your unconditional love and unwavering faithfulness.



You know our hearts intimately and you care for us deeply.

Help us to surrender our problems to you daily, seeking your will and relying on your strength.

Amen

FROM THE PRINCIPAL

Dear Parents and Carers,

Welcome back to the new school term.

Term 3 is a very busy term with a number of events and activities planned such as Learning Conversations, the Sacrament of Confirmation, athletics carnival, Book Week, Fathers Day and much more. I have included a term calendar with this bulletin for your reference to help you keep track of what's on.

During the term break refurbishment works were completed on the toilet block for children in year 4-6. This work included a total refit of fixtures, installation of safer flooring and improved lighting; all of which improve the amenity of the facility. It is now the responsibility of the children to ensure that they use the toilets in a respectful and safe manner.

Welcome

I am pleased to inform you that Ms Bianca Viscosi has commenced as the Home Group Teacher for 3 Green. Bianca is an experienced and skilled teacher who has previously worked across a number of schools before commencing at Good Samaritan. In this time of a critical shortage of teachers across Victoria, we are lucky to have her take on this role.

Pupil Free Day

A pupil free day will be held on Friday, 4 August. The children do not attend school on this day as the staff will be engaged in a professional learning program.

The focus of this seminar will be continuing our work on developing approaches to supporting children with additional learning needs, particularly those children with complex needs.

Currently at Good Samaritan, 23% of children have been identified as requiring highly individualised adjustments to their learning program. Teachers rely on evidence to make professional judgements about the adjustments required for the children in their care. This evidence reflects a wide range of practices in meeting the educational needs of children consistent with obligations under the Disability Discrimination Act 1992, the Disability Standards for Education 2005 and best teaching practice. It is critically important that we continue to grow our knowledge and understanding of these best practices as they benefit every child.

2024 Prep Enrolments

We are now finalising enrolments for Prep 2024.

If you, a family member or friend are looking to enrol a child in Prep 2024, please contact the School Office for an enrolment form.

We already have strong interest for next year from new families and nnrolment interviews have commenced, so please get your form in as soon as possible.

If you have any questions about the enrolment process please call our school registrar, Danielle Kellett, who will be happy to help you.

Car Park Safety

I am often surprised and disappointed to see reckless driving behaviours that put the children, staff and community at risk in the school car park. Such behaviour includes driving while using a mobile phone, speeding, cutting in front of others and children not wearing seatbelts.

The carpark is a busy thoroughfare, particularly at the morning drop-off and afternoon pick-up times. At these times everyone needs to be patient, respectful and considerate.

It is essential that all users drive safely and follow the road laws and school procedures designed to keep us all safe. Please ensure that you take every precaution to keep not only your family safe, but *every family safe*.

Included for your reference with this bulletin is a copy of the car park safety procedures at Good Samaritan.

First Aid Training

I am pleased to inform you of a wonderful opportunity for parents and carers. With support from Hume City Council, we have partnered with the training organisation *Life Saving First Aid* to offer a parent focussed first aid training course. Held over a 2 hour session, the course focuses on first aid for children and families.

Two sessions are available:

Wednesday August 2, 2023 1.00pm – 3.00pm

or

Thursday August 10, 2023 1.00pm – 3.00pm

To support your participation in the course:

- it is offered free of charge there is no cost to participants;
- childminding will be available during each session; and
- interpreters will be available to assist.

If you would like to participate in the course, you must book with Nayana Bhandari via email nbhandari@gsroxburghpark.catholic.edu.au or by calling the School Office by no later than Friday, 28 July. Booking is essential as places are limited.

God bless.

PAUL SEDUNARY

Principal

COMMUNITY NEWS





Kolbe applications for Year 7 2025 and beyond are now open.

Kolbe's Timeline for enrolment offers for Year 7, 2025

- 18 August 2023: Applications for Year 7, 2025, close. Applications received after this date will automatically be waitlisted.
- 20 October 2023: Offers posted to prospective applicants.
- 10 November 2023: Final date for families to accept offers made by College. Following this date, waitlisted families may be contacted if places become available.

Kolbe Catholic College has become a school of choice in Melbourne's north which means that demand is exceeding the number of places available. This means that it is imperative that all families must submit their application by 18 August in order to be considered.

There is a misconception amongst families that if they already have a child at Kolbe then the younger sibling will automatically be accepted, no matter when they submit their application. THIS IS NOT THE CASE!

All applications received after 18 August will be waitlisted whether they have a child at Kolbe or not.

If you would like to make an appointment to have Kolbe help you complete the enrolment form please call the main office on 9308 6177.





Key topics are:

- DRSABCD (Danger, Response, Send, Airway, Breathing, CPR, Defibrillation)
- CPR on Infants & Children
- Choking and airway obstruction
- Allergic reaction/Anaphylaxis
- Respiratory distress/asthma
- · Basic Care of a wound

Venue -

Jericho Community Learning Village Interpreters will assist during the session



Dates

Wednesday 02/08/2023 - 1 pm-3 pm Thursday 10/08/2023 - 1 pm-3 pm

Please contact for registration at -

(03) 93086177 nbhandari@gsroxburghpark.catholic.edu.au Good Samaritan Catholic Primary School, Roxburgh Park 3064









What's Coming Up This Term?

Tuesday, 18 July	2.00pm - 7.00pm Learning Conversations Children finish at 1.15pm today						
Friday, 21 July	Years 4-6 Athletics Carnival, Held at Meadow Glen Athletics Stadium, Epping						
Monday, 24 July	6.30pm School Advisory Council Meeting						
Wednesday, 26 July	2.00pm - 7.00pm Learning Conversations: Children finish at 1.15pm today						
Tuesday, 1 August	6.30pm Confirmation Family Workshop						
Wednesday, 2 August	2.30pm Practice School Emergency Evacuation Procedure						
Friday, 4 August	PUPIL FREE DAY: CHILDREN DO NOT ATTEND TODAY Staff Seminar: Responding the Diverse Learning Needs of Children						
Monday, 7 August	9.00am Prep 2024: Family Stars Session 1						
Friday, 11 August	District Athletics Carnival						
Saturday, 12 August & Sunday, 13 August	Confirmation Sign Up and Presentation Weekend Confirmation candidates attend Parish Mass.						
Monday, 14 August	9.00am Prep 2024: Family Stars Session 2						
Tuesday, 15 August	12.00pm School Mass: Feast of the Assumption of Mary,						
Thursday, 17 August	9.30am Bishop Terry Curtin to visit School						
Sunday , 20 August	3.00pm Celebration of Confirmation, Kolbe College						
Monday, 21 August	9.00am Prep 2024: Family Stars Session 3						
Friday, 25 August	9.15am Book Week Parade						
Thursday, 31 August	9.30am New Arrival Families - Welcome Morning Tea						
Friday, 1 September	Fathers Day Celebration						
	Years 4-6 Hot Shots Tennis						
Monday, 4 September	9.00am Step Into Foundation Session 1a 10.00am Step Into Foundation Session 1b						
Thursday, 7 September	9.00am Step Into Foundation Session 2a 10.00am Step Into Foundation Session 2b						
Monday, 11 September	9.00am Step Into Foundation Session 3a 10.00am Step Into Foundation Session 3b						
Thursday, 14 September	9.00am Step Into Foundation Session 4a 10.00am Step Into Foundation Session 4b						
	Last day of term for children						
Friday, 15 September	PUPIL FREE DAY: CHILDREN DO NOT ATTEND TODAY Staff Seminar: Term 4 Curriculum Planning						

CAR PARK SAFETY



Speed Limit

A five kilometre per hour (5kmh) speed limit applies at all times and in all areas of the school car park.

Do not exceed this speed.

Drop-off and Pick-up Zone



A **blue line** on the road identifies the drop-of and pick-up zone as well as **blue** road signs.

The drop-off and pick-up zone provides a safe environment to drop-off and collect your children and should reduce the usual traffic jams at these times.

The drop-off zone operates each morning from 8.30am – 9.00am.

No parking is allowed in the drop-off zone during this time

The drop-off and pick-up zone is only a 1-2 minute stopping spot. Any longer than this and you are likely to be asked by a staff member to move on and do another circuit.

The pick-up zone operates each afternoon from 2.45pm – 3.45pm. No parking is allowed in this zone during this time.

Blue directional arrows have been painted on the road to show the path of travel to follow when you enter the drop-off and pick-up zone. Stay within the **blue lines**.

WHEN USING THE BLUE DROP-OFF AND PICK-UP ZONE PLEASE:

- Follow the instructions of the supervising staff (wearing a high visibility vest) in the car park
- Use the area like a quick moving taxi rank moving forward in the queue of vehicles to the blue signed area
- Only let your children out once you have pulled into the signed blue zone (it is dangerous to let them out while waiting in a queue)
- Make sure children use the footpath-side door when getting in and out of a car.
- Make sure that your child/ren have their bag ready so that they can get out the car quickly
- Get out of your vehicle to quickly help young children get in and out safely however you must not walk away from your vehicle
- Remember that you are only allowed 2 minutes in the blue signed zone. If you take any longer you will be asked to move along and will need to drive round the block and queue to enter the area again
- Enter front in (never reverse).
- Teach your children to look out for your vehicle and to get in quickly when you pull up.

CAR PARK SAFETY

School Crossing



The school crossing is painted in white.

Parking is not permitted on either side of the school crossing

Please follow the instructions of the crossing supervisor to ensure that pedestrians can cross safely.





Disabled Parking Access

Two disabled access car parks have been established and can be accessed at all times of the day.

DO NOT park on the yellow lines - this must be kept free at all times.

These spaces may only be used by vehicles displaying a current disability parking permit.

ألنشرة ألمدرسية

2023 تموز 2023

كلمة الله

أنا رقيق ومتواضع القلب (متى 11: 25-30)

صرخ يسوع ، "أباركك ، أيها الآب ، رب السماء والأرض ، لإخفائك هذه الأشياء عن المتعلمين والأذكياء وإعلانها لمجرد الأطفال نعم أيها الآب لأن هذا ما سرَّك أن تفعله كل شيء قد ائتمنني عليه أبي. ولا أحد يعرف الابن إلا الآب ، كما لا أحد يعرف الآب إلا الابن وأولئك الذين يختار الابن أن يعلن له.

"تعالوا إليّ ، يا جميع المتعبين والمثقللين بالأعباء ، وسأريحكم احمل نيري وتعلم مني ، فأنا وديع ومتواضع قلبي ، وستجد الراحة لأرواحكم نعري سهل وعبئي خفيف.

الله ألمحب،

نحن ندرك أننا كثيرًا ما نحاول حمل ثقل أعبائنا وحدنا ، متناسين أنك على استعداد لتحملها نيابة عنا.

ساعدنا على تذكر كلمات يسوع ، الذي أكد لنا أن نيرك سهل وحملك خفيف.

ساعدنا في تحرير قبضتنا من الهموم التي تستهلكنا وأن نضع ثقتنا بك كاملة.

شكرًا لك على حبك غير المشروط وإخلاصك الذي لا يتزعزع.

أنت تعرف قلوبنا عن كثب وأنت تهتم بنا بعمق.

ساعدنا في تسليم مشاكلنا لك يوميًا ، والبحث عن إرادتك والاعتماد على قوتك.

آمين

رسالة ألمدير

أعزائي أولياء الأمور ومقدمي الرعاية ،

مرحبًا بكم مرة أخرى في الفصل الدراسي الجديد.

يعتبر الفصل الثالث مشغول للغاية مع عدد من الأحداث والأنشطة المخطط لها مثل ألمحادثات التعليمية ، وسر األتثبيت ، وكرنفال ألعاب القوى ، وأسبوع الكتاب ، ويوم الآباء وأكثر من ذلك بكثير. لقد قمت بتضمين تقويم الفصل الدراسي مع هذه النشرة للرجوع إليه لمساعدتك في تتبع ما يجري.

خلال فترة العطلة بين الفصل الثاني والثالث ، تم الانتهاء من أعمال تجديد مرحاض الأطفال للصفوف ألرابع ، ألخامس والسادس وشمل هذا العمل تجديدًا كاملًا للتركيبات وتركيب أرضيات أكثر أمانًا وتحسين الإضاءة ؛ كل ذلك يحسن من راحة المدرسة. تقع على عاتق الأطفال الآن مسؤولية التأكد من استخدامهم للمراحيض بطريقة محترمة وآمنة.

ترحيب

يسعدني أن أبلغكم أن السيدة بيانكا فيسكوسي قد بدأت العمل كمعلمة للصف الثالث كرين. بيانكا هي معلمة من ذوي الخبرة والمهارة عملت سابقًا في عدد من المدارس قبل أن تبدأ في كود سامرتن في هذا الوقت الذي يشهد نقصًا حادًا في المدرسين في جميع أنحاء فيكتوريا ، نحن محظوظون لتوليها هذا الدور.

عطلة للأطفال

سوف لا يكون دوام مدرسي للطلاب في يوم ألجمعة 4 آب حيث سيشارك الكادر التعليمي في برنامج تعليمي مهني.

سوف تركز هذه الدورة على مواصلة عملنا على تطوير مناهج لدعم الأطفال ذوي الاحتياجات التعليمية الإضافية ، وخاصة الأطفال ذوي الاحتياجات المعقدة.

حاليًا في كود سامرتن ، تم تحديد 23٪ من الأطفال على أنهم يحتاجون إلى تعديلات فردية للغاية في برنامج التعلم الخاص بهم. يعتمد المعلمون على الأدلة لإصدار أحكام مهنية حول التعديلات المطلوبة للأطفال في رعايتهم. تعكس هذه الأدلة مجموعة واسعة من الممارسات في تلبية الاحتياجات التعليمية للأطفال بما يتفق مع الالتزامات بموجب قانون التمييز ضد الإعاقة لعام 2005 وأفضل ممارسات التدريس. من المهم للغاية أن نواصل تنمية معرفتنا وفهمنا لأفضل الممارسات لأنها تفيد كل طفل.

ألتسجيل لصفوف ألبريب لعام 2024

نحن الآن بصدد إنهاء التسجيلات في صفوف البريب لعام 2024.

إذا كنت أنت أو أحد أفراد أسرتك أو صديقًا تتطلع لتسجيل طفل في البريب لعام 2024 ، فيرجى الاتصال بإدارة المدرسة للحصول على أستمارة التسجيل.

لدينا بالفعل اهتمام كبير للعوائل الجدد وقد بدأت المقابلات مع أعضاء مجلس الإدارة ، لذا يرجى الحصول على ألأستمارة في أقرب وقت ممكن إذا كانت لديك أي أسئلة حول عملية التسجيل ، فيرجى الاتصال بالموظفة المسؤولة على التسجيل ، دانييل كيليت ، الذي يسعدها مساعدتك.

سلامة مواقف السيارات

غالبًا ما أشعر بالدهشة وخيبة الأمل لرؤية سلوكيات القيادة المتهورة التي تعرض الأطفال والموظفين والمجتمع للخطر في ساحة انتظار السيارات بالمدرسة. ويشمل هذا السلوك القيادة أثناء استخدام الهاتف المحمول والسرعة والقطع أمام الآخرين وعدم ارتداء الأطفال أحزمة الأمان.

يعتبر موقف السيارات طريقًا مزدحمًا ، لا سيما في أوقات الإنزال في الصباح وألأستلام بعد الظهر. في هذه الأوقات ، يجب على الجميع التحلي بالصبر والاحترام ومراعاة مشاعر الآخرين.

من الضروري أن يقود جميع المستخدمين بأمان وأن يتبعوا قوانين الطرق والإجراءات المدرسية المصممة للحفاظ على سلامتنا جميعًا. يرجى التأكد من اتخاذ كل الاحتياطات ليس فقط للحفاظ على سلامة عائلتك ، ولكن كل أسرة آمنة.

تم تضمين نسخة من إجراءات سلامة مواقف السيارات في كود سامرتن ، للرجوع إليها في هذه النشرة.

أخبار مجتمعية

تدريب الإسعافات الأولية

يسعدني أن أبلغكم بفرصة رائعة لأولياء ألأمور ومقدمي الرعاية. وبدعم من مجلس مدينة هيوم ، أقمنا شراكة مع منظمة التدريب Life Saving First Aid لتقديم دورة تدريبية حول الإسعافات الأولية تركز على الوالدين. تعقد الدورة على مدى ساعتين ، وتركز الدورة على الإسعافات الأولية للأطفال والعائلات.

ألأوقات ألمتوفرة:

الأربعاء 2 آب 2023 ، 1.00 - 3:00 بعد الظهر ً

أو

الخميس 10 آب 2023 ، 1:00 - 3:00 بعد الظهر

لدعم مشاركتك في الدورة:

- يتم تقديمها مجانًا لا توجد تكلفة على المشاركين ؟
 - رعاية الأطفال ستكون متاحة خلال كل جلسة ؛ و
 - · سيكون المترجمون متاحين للمساعدة.

ألمواضيع ألرئيسية التي تتضمنها هذه الدورة:

- الأنعاش القلبي للرضع والأطفال
 - العناية الأساسية للجروح
- اضطرابات الجهاز التنفسي / الربو
- أعراض الحساسية و ألحساسية المفرطة
 - الاختناق و أنسداد ألمجارى التنفسية

إذا كنت ترغب في المشاركة في الدورة ، فيجب عليك الحجز لدى نانا بهينداري عبر البريد الإلكتروني nbhandari@gsroxburghpark.catholic.edu.au أو عن طريق الاتصال بإدارة المدرسة في موعد أقصاه يوم الجمعة 28 تموز الحجز ضروري لأن الأماكن محدودة.

ألتسجيل في إعدادية كولبي

طلب تقديم التسجيلات لمدرسة كولبي للعام الدراسي السابع 2025 وما بعده مفتوح الأن

الجدول الزمني لعرض التسجيل للعام الدراسي السابع لمدرسة كولبي كالتالي:

للتسجيل للعام الدراسي السابع 2025 يبدأ 18 آب 2023 و سيتم تلقائيًا اغلاق طلب التسجيلات المستلمة بعد هذا التاريخ ويوضع في قائمة الانتظار.

- يوم 20 تشرين الأول تبدأ العروض المنشورة على المتقدمين المحتملين.
- سيكون يوم 10 تشرين الثاني 2023 الموعد النهائي لقبول العوائل المقدمة من خلال المدرسة الثانوية وما بعد هذا التاريخ يمكن الاتصال بالعوائل التي في قائمة الانتظار.

أصبحت مدرسة كولبي الكاثوليكية مدرسة مفضلة في شمال ملبورن مما يعني أن الطلب يتجاوز عدد الأماكن المتاحة وهذا يعني أنه من الضروري أن تقدم جميع العوائل طلباتهم بحلول 18 اب حتى يتم النظر فيها

هناك اعتقاد خاطئ بين العوائل بأنه إذا كان لديهم طفل في مدرسة كولبي فسيتم قبول الأخ الأصغر تلقائيًا ، بغض النظر عن وقت تقديمهم لطلب التسجيل ليست هذه هي القضية

سيتم وضع جميع طلبات التسجيل المستلمة بعد 18 آب في قائمة الانتظار سواء كان لديهم طفل في كولبي أم لا

لمساعدة عوائل مدرسة السامري الصالح في الحصول على استمارات التسجيل هذه في الوقت المناسب لدينا بعض موظفي Kolbe يحضرون مدرستنا يوم الأربعاء 17 حزيران ما بين الساعة 9:30 صباحًا - 2:00 مساءً للمساعدة في إكمال نماذج طلبات التسجيل.

إذا كنت ترغب في تحديد موعد لتحصل على مساعدة من أحد موظفي مدرسة Kolbe في إكمال نموذج طلب التسجيل يرجى الاتصال بالمكتب الرئيسي على 93086177.

مناسبات وأحداث ألفصل ألثالث

2:00 -7:00 مساءً ألمحادثات التعليمية	ألثلاثاء 18 تموز
ألكرنفال الرياضي لطلاب الصف الرابع حتى السادس يقام في ملعب ميوكلين – أيبينك	ألجمعة 21 تموز
7:00 – 2:00 مساءً ألمحادثات التعليمية	ألأربعاء 26 تموز
ورشة ألأهالي لطلاب سر التثبيت	ألثلاثاء 1 آب
ألتدريب على إجراءات الإخلاء في حالات الطوارئ في ألمدرسة عند 2:30 بعد الظهر	ألأربعاء 2 آب
عطلة لجميع طلاب مدرسة كود سامرتن يوم التدريب المهني للكادر التعليمي	ألجمعة 4 آب
ألجلسة ألأولى لطلاب صفوف البريب لعام 2024 – نجوم ألعائلة	ألأثنين 7 آب
ألكر نفال الرياضي المحلي	ألجمعة 11 آب
تأكيد التسجيل وعطلة نهاية الأسبوع لطلاب سر التثبيت	ألسبت 12 آب و
يحضر طلاب سر التثبيت قداس الرعية.	ألأحد 13 آب
ألجاسة ألثانية (00:9صباحاً) لطلاب صفوف البريب لعام 2024 – نجوم ألعائلة	ألأثنين 14 آ ب
قداس بمناسبة أنتقال مريم العذراء في المدرسة عند الساعة 12:00 ظهراً	ألثلاثاء 15 آب

E: office@goodsam.catholic.edu.au W: www.gsroxburghpark.catholic.edu.au T: 9308 6177

ألخميس 17 آب	زيارة المطران تيري كرتن المدرسة عند الساعة 9:30 صباحاً
ألأحد 20 آب	ألأحتفال بسر ألتثبيت لطلاب مدرستنا في كولبي - 3:00ظهراً
ألأثنين 21 آب	ألجلسة ألثالثة (00:9صباحاً) لطلاب صفوف البريب لعام 2024 – نجوم ألعائلة
ألجمعة 25 آب	أستعراض أسبوع ألكتاب عند الساعة 9:15 صباحاً
ألخميس 31 آب	جلسة شاي للعوائل القادمين الجدد عند الساعة 9:30صباحاً
1	ألأحتفال بعيد ألأب
ألجمعة 1 ايلول	
	مبارات ألتنس لطلاب الصف الرابع ، ألخامس والسادس
ألأثنين 4 ايلول	9:00 صباحاً - جلسة 1a خطوة إلى ألبريب
	10:00 صباحاً - جلسة 1b خطوة إلى ألبريب
ألخميس 7 ايلول (9:00 صباحاً - جلسة 2a خطوة إلى ألبريب
)	10:00 صباحاً - جلسة 2b خطوة إلى ألبريب
)	9:00 صباحاً – جلسة 3a خطوة إلى ألبريب
ألأثنين 11 ايلول	10:00 صباحاً - جلسة 3b خطوة إلى ألبريب
ألخميس 14 أيلول	9:00 صباحاً - جلسة 4a خطوة إلى ألبريب
	10:00 صباحاً - جلسة 4b خطوة إلى ألبريب
Í	ألبوم ألأخير للدوام ألمدرسي للفصل الثالث
ألجمعة 15 ايلول	لايوجد دوام مدرسي للطلاب أجتماع الكادر التعليمي

سلامة موقف السيارات

الحد الأقصى للسرعة

يطبق الحد الأقصى للسرعة خمسة كيلومترات في الساعة (5 كيلومترات في الساعة) في جميع الأوقات وفي جميع مناطق موقف السيارات بالمدرسة.

لا تتجاوز هذه السرعة.

منطقة توصيل و أستلام ألأطفال

يحدد الخط الأزرق على الطريق منطقة الإنزال وأستلام وكذلك إشارات الطريق الزرقاء.

توفر منطقة ألتوصيل و ألأستلام بيئة آمنة لإنزال أطفالك وجمعهم ويجب أن تقلل من األأز دحامات المرورية المعتادة في هذه الأوقات.

تعمل منطقة إيصال ألأطفال كل صباح من الساعة 8:30 صباحًا حتى 9:00 صباحًا

لا يُسمح بالوقوف في منطقة الإنزال خلال هذا الوقت

تعتبر منطقة ألتوصيل و ألأستلام منطقة توقف لمدة 1-2 دقيقة فقط من ألمتحتمل أن يطلب منك تحريك سيارتك إلى مكان آخر .

تعمل منطقة أستلام ألأطفال بعد ظهر كل يوم من 2:45 إلى 3:45 بعد الظهر.

ممنوع الوقوف في هذه المنطقة خلال هذا الوقت.

تم رسم أسهم الاتجاهات الزرقاء على الطريق لإظهار مسار ألتحرك الذي يجب اتباعه عند دخولك منطقة ألتوصيل و ألأستلام . ابق ضمن الخطوط الزرقاء

عند استخدام منطقة إيصال و أستلام ألأطفال ألزرقاء ، يرجى ألأنتباه إلى مايلى:

· اتبع تعليمات كادر العمل المشرف (يرتدي سترة واضحة جداً) في موقف السيارات

- استخدم المنطقة مثل حركة سيارات ألأجرى (تاكسي) تتحرك للأمام في طابور نحو ألخط ألأزرق.
- لا تسمح لأطفالك بالخروج إلا بعد أن تدخل المنطقة الزرقاء الموقعة (من الخطر السماح لهم بالخروج أثناء وجودك في طابور ألأنتظار).
 - تأكد من استخدام الأطفال لباب ألسيارة التجه نحو ممر المشاة عند الدخول والخروج من السيارة.
 - تأكد من أن حقيبة طفلك / أطفالك جاهزة حتى يتمكنوا من الخروج من السيارة بسرعة.
- اخرج من مركبتك بسرعة لمساعدة الأطفال الصغار على الدخول والخروج بأمان ولكن لا يجب عليك الابتعاد عن سيارتك

سلامة موقف السيارات

منطقة ألعبور للمشاة داخل المدرسة

منطقة عبور ألمشاة ملونة باللون ألأبيض يمنع وقوف السيارات على جانبي منطقة عبور ألمشاة يمنع وقوف السيارات على جانبي منطقة عبور ألمشاة يمكنهم العبور بأمان.

موقف ألسيارات لذوى الاحتياجات الخاصة

تم إنشاء موقفين للسيارات لذوي الاحتياجات الخاصة ويمكن أستعمالهما في جميع أوقات اليوم. لا توقف سيارتك على الخطوط الصفراء - يجب أن تبقى خالية في جميع الأوقات

ب الاحتياجات الخاصه	بريح ساري المفعول لدوء	االسيارات التي تحمل تص	هذه المواقف إلا من قبل	﴿ يجوز استخدام











ورشة الإسعافات الأولية المنقذة للحياة الموضوعات الرئيسية هي

الخطر ، استجابة ، ارسال ، مجرى الهواء، التنفس ، الإنعاش القلبي الرئوي ، إزالة **الرجفان**

الإنعاش القلبي للأطفال

الاختناق وانسداد مجرى الهواء

رد فعل تحسسي / الحساسية المفرطة

ضيق التنفس / الربو

الرعاية الأساسية للجرح

الأيام

الموقع قرية جيريكو

يوجد مترجم في الجلسة

الأربعاء ٢ من شهر اب الخميس ١٠ من شهر اب

الوقت من الساعة ١ مساء الى ٣ مساء يرجى الاتصال للحجز على

(03) 93086177 nbhandari@gsroxburghpark.catholic.edu.au Good Samaritan Catholic Primary School, Roxburgh Park 3064



ورشة العمل مجانية

رعاية الأطفال متوفرة





